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Geachte mevrouw Janssen, 

 

Met uw brief van 13 oktober 2016 stelde u het college artikel 41 vragen over wachtlijsten 

binnen de geestelijke gezondheidszorg. Dit naar aanleiding een artikel in het Brabants 

Dagblad van 12 oktober 2016 j.l. waarin GGZ Nederland hierover zorgen uitspreekt. 

 

De geestelijke gezondheidszorg in Nederland wordt gefinancierd en gestuurd door 

verschillende partijen.  

De gemeente is verantwoordelijk voor: 

- beschermd wonen,  

- inloop,  

- dagbesteding,  

- begeleiding, 

- preventie,  

- bemoeizorg,  

- en de geestelijke gezondheidszorg voor jeugdigen van 0 tot 18 jaar. 

 

De behandeling van volwassenen met psychiatrische problematiek wordt geregeld door de 

zorgverzekeringswet (de Zvw). Bijvoorbeeld in een ziekenhuis, door de huisarts, een 

psycholoog, een ambulant team als FACT of een crisisteam. De langdurige verzorging en 

behandeling van volwassenen met psychiatrische problematiek valt onder de Wet Langdurige 

Zorg (de Wlz) en vindt meestal plaats in een instelling. 

Het Rijk en de Nederlandse Zorg Autoriteit bepalen hiervoor de budgetten en tarieven. 

 

Datum Ons kenmerk Behandeld door Doorkiesnummer 

01 november 2016 SMM S. van den  Berk/E. 

Yildirim 

 

Onderwerp   Aantal bijlagen 

Artikel 41 vragen van de fractie SP over 

wachtlijsten binnen de geestelijke gezondheidszorg  
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Wij beantwoorden uw vragen als volgt: 

 

1. Is er in Oss sprake van wachtlijsten voor een intake gesprek voor zowel jongeren als 

volwassenen van meer dan 4 weken? 

Antwoord:  

Neen, de gemeente Oss herkent dit signaal niet. Vorige week hebben we naar aanleiding van 

uw vragen geïnformeerd bij de GGZ Oost Brabant. Momenteel is de wachttijd voor jeugd 

ongeveer 2 ½ week en voor volwassenzorg ongeveer 2 weken.  

Wanneer er bij andere GGZ instellingen wachttijden zijn dan worden cliënten doorverwezen 

naar de GGZ Oost Brabant.  

 

2. Heeft dit volgens u te maken met het inkoopbeleid, in dit geval met te weinig zorg  

inkopen voor jeugdigen ? 

Antwoord:  

Oss heeft samen met de gemeenten in de regio diverse basis GGZ en specialistische GGZ 

aanbieders gecontracteerd. Wanneer er bij de ene aanbieder tijdelijk geen ruimte is kunnen 

ouders, kinderen en jongeren geholpen worden door een aanbieder die wel ruimte heeft. In 

sommige gevallen kiezen ouders voor een wachttijd omdat zij specifiek door een bepaalde 

aanbieder geholpen willen worden. 

 

3. Herkent de regio waarbij Oss als gemeente is aangesloten deze problematiek? 

Antwoord: 

Nee, de regio herkent deze problematiek niet.  

 

4. Welke inspanningen zijn er geweest om oplossingen voor de grote overschrijdingen van  

de wachttijden te vinden? 

Antwoord: 

De 18 gemeenten in de regio hebben voldoende zorg ingekocht.  

 

5. Is deze problematiek kenmerkend voor de GGZ Oost-Brabant, gezien de eerdere  

bezuinigingsmaatregelingen en onrust die er daar is ? 

Antwoord: 

Er zijn er geen lange wachtlijsten voor geestelijke gezondheidszorg voor jeugd bij de GGZ 

Oost Brabant.  

 

6. Wat gaat u als college doen met de noodkreet van GGZ Nederland? 

Antwoord: 
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Wij blijven in overleg met de basis GGZ en specialistische GGZ aanbieders over de instroom, 

uitstroom en wachttijden. Wanneer er in de toekomst wachtlijsten ontstaan, treffen wij 

passende maatregelen. 

 

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben,  

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Oss. 

Namens dezen, 

 

 

 

Drs. W.P.H.J. Peters 


